
J avaslat
az Állam és Jogtudományi Kongresszus anyagának mog- 

jelentctésére.

Az 1954* decemberében tartott ...Álam- és Jogtudományi Kongresszus 
anyagát tartalmazó kiadvány ügyében a szerkesztőbizottság kibő
vített ülése egyöntetűen arra az álláspontra helyezkedett, hogy a 
Kongresszus óta oltetlt idő az eredeti tervek módosítását igényli. 
Tény egyfelől az, hogy a Kongresszuson elhangzott előadások olyan ' 
problémákat fejtegettek, melyek hosszabb távlatban is jelentőség
gel bírnak a tudomány művelése, az oktatás és a kodifikáció szem
pontjából. Ezt a körülményt tehát az indokolja, hogy a Kongresszus 
anyagát, illetőleg annak ebből a szempontból számottevő részét, az 
érdekeltek számára hozzáférhetővé kell tenni. Ügynökkor megállapít
ható az is, hogy a Kongresszus, anyaga több vonatkozásban nem a már 
most aktuális kérdések felé fordul, az egyes problémák felvetése nem 
felel meg teljesen a jelenleg elénkállitott követelményeknek.

E két szempont egybevetése alapján az a megoldás látszik helyesnek, 
melyet az Akadémia Könyv- és Polyóiratkiadv Bizottsága, már néhány 
hónappal ezelőtt képviselt, nevezetesen: korlátozott példányszán
ban, sokszorosított formában jolonjék meg az anyag. Ez a kiadvány 
a Kongresszuson elhangzott előadásokat és a külföldi vendégek hoz
zászólásait tartalmazná: 400 sokszorosított példányban jelennék 
mcg'S a tudományos dolgozók, a három 'jogtudományi kar tanszékei s 
az érdeklődők között kerülne terjesztésre. Terjedelme hozzávetőle
gesen 26-28 i v “ na az eredetileg tervezett 38 Ívvel szemben, mivel 
a kötetben nem szerepelnének a belföldiek hozzászólásai és az ide— 
gonnyelvü kivonatok.

a kötet ilyen értelmű kiadásához, s hozzájárulám?-közölje az Akadé
miai Kiadóval. A Kiadó közlése szerint kb. 40-50.000 Pt dotációra 
vaui szükség. A Kiadónak a fenti értelmű hozzál árulás rzá-rt

Szabó Imre sk. 
MTA levelező tagja.

A Könyv- és Polyóiratkiadó Bizottság határozat^:

Alexits György sk 
a Kfb titkára


